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Verslag: 
 

1. Goedkeuring verslag van 26/10/2020 
Het verslag werd goedgekeurd 

 
2. Aanduiding afgevaardigde volwassenen in de toezichtsraad 

Raymond Leliaert zal in de toezichtsraad voor de volwassenenzorg 
vervangen worden door Isabel Leliaert. Waarvoor dank! Deze komt 1x 
per jaar samen voor de volwassenenzorg en 1x per jaar voor de 
jongerenzorg. Voor de jongerenzorg blijft Stefaan Segers dit doen. 

 
3. Bespreking tarieven ‘Woon- en leefkosten’ 

De bijhorende PowerPoint(zie bijlage) geeft duidelijk aan wat de tarieven 
zijn. Erik Van Driessche overloopt.  
- De anderhalve dag dagondersteuning wordt gebruikt op vrijdag als 

een cliënt nog mee eet voor hij naar huis gaat. Er wordt op dat 
moment wel geen woonondersteuning aangerekend. Als de cliënt 
naar huis gaat en niet meer mee eet, wordt een dag 
dagondersteuning aangerekend.  

- De kostprijs voor het vervoer dagondersteuning bedraagt €3,25 per 
dag. Dit is voor de cliënten van het Kolveniershof. Niet voor de 
cliënten in de huizen. 

- Voor de dagondersteuning zitten de duurdere externe activiteiten er 
niet in aangezien deze op voorhand dienen aangevraagd te worden 
net zoals dit nu het geval is (via brief of mail). 

- De prijs van de kamer of de studio bedraagt nu een vast bedrag per 
maand ongeacht het aantal dagen aanwezig. Vroeger was dit per dag 
aanwezigheid. 

- Was en strijk is nu een vast bedrag per maand. Dit is optioneel. 
Mensen kiezen of ze de was en strijk zelf doen (dan geen extra kost) 
of in Ave laten doen.  



Principes solidarisering 
Erik Vanwoensel legt dit uit. 
Voor de cliënten die in Ave Regina wonen zou het om een bedrag van 
€10 per maand gaan. Voor de cliënten van de dagondersteuning 2,5 à 3 
euro. Zo wordt er een spaarpot aangelegd om mee aan de slag te kunnen 
gaan. Bij elke vergadering van de COO zou dan het saldo worden 
bekeken en besproken. Ook de vragen naar steun van cliënten zou elke 
vergadering van de COO worden besproken. De werking van het 
solidariteitsfonds zou worden vastgelegd in een huishoudelijk reglement. 
Na een jaar wordt alles geëvalueerd en mogelijk bijgestuurd. 
We laten dit ingaan op 01/01/2021. 
In december kunnen we al een eerste aanzet maken tot de opmaak van 
het huishoudelijk reglement en al een eerste inschatting maken van 
hoeveel cliënten mogelijks in de problemen komen.  
 

4. Varia 
- Isabel vroeg of het mogelijk was om een voorbeeldfactuur te bekijken 

op de vergadering van december. Veerle stelde voor om een 
berekening te maken op 4/7,5/7,6/7 en 7/7 en dit toe te voegen 
omdat dit mensen kan helpen om de nieuwe facturatie beter te 
kunnen vergelijken met vroeger. Ook Werner sloot zich hierbij aan. 

- Om iedereen in te lichten en te bevragen rond de WLK zou een 
infomoment moeten volgen. Wie niet online kan volgen zou dan alles 
op papier toegestuurd krijgen.  

- Isabel stelt voor om dit infomoment te vervangen door een duidelijke 
mailing waarop kan gereageerd worden. Werner voegt toe dat bij de 
mailing best voorbeelden toegevoegd worden met concrete 
berekeningen zodat mensen dan goed kunnen vergelijken en 
aansluiten bij gestelde voorbeelden. 

- Conclusie: Er zal een mail of nota met duidelijke info en concrete 
voorbeelden verstuurd worden. Eerst naar alle leden van COO die dan 
nog eventuele aanvullingen of bemerkingen kunnen maken. Nadien 
kan deze verder verspreid worden. 

- Reactie kunnen met replay verstuurd worden. 
 

5. Volgende datum in 2020 
- 14/12/2020: aanvaarding principes door COO ( via Teams) 

 


